
Jegyzőkönyv 

 

Készült: A Csévharaszti Polgármesteri Hivatal Dísztermében 2012. április 19-én megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint. 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 

szabályszerűen került összehívásra, határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből 

jelen van 7 fő. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkérte Naszvadi Sándorné és Blahó Sándor képviselőket. 

 

Napirend:  

 1. A 2011. évi zárszámadásról szóló  5/2012.(IV…..). sz. ÖR megalkotása 

               Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

     

 2. Beszámoló a rendőrség munkájáról 

     Előadó: Kiss Gábor a pilisi őrs parancsnoka 

   

 3. Monori Rendőrkapitányság új vezetője kinevezésének véleményezése 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

4.Beszámoló a polgárőrség munkájáról 

   Előadó: Kaszaláné Bán Anikó, elnök 

 

5.A vízmű átadása üzemeltetésre a Kövál Zrt részére 

    Előadó: Takács Endre elnök-igazgató és Mocsáry Balázs polgármester 

 

6.2011. évi belső ellenőrzésekről összefoglaló jelentés megtárgyalása 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

7.Civil szervezetek pályázatainak elbírálása 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

8.Nyáregyházi u. 46. számú ingatlan egy részének bérbeadása a birkózó egyesület  

részére 

   Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 9. Egyebek 

   Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 

 

A képviselők a kiküldött napirendi pontokat 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta. 
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1.Napirendi pont tárgyalás: A 2011. évi zárszámadásról szóló …./2012.(IV.20.) sz. ÖR. 

megalkotása. 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a 2011. évi költségvetés eredeti bevételi és 

kiadási előirányzata 255.031 e Ft-volt. A 2011. évet azzal indították, hogy nem volt megfelelő 

fedezete a betervezett kiadásoknak, tehát jelentős hiánnyal lett tervezve. Ezzel szemben hitel 

felvételére nem került sor, ez köszönhető a spórolós gazdálkodásnak és, hogy a főbb bevételi 

források befolytak. Jelentős beruházás nem volt 2011-ben. Település rendezési terv 5 

fázisából egyet el tudtak kezdeni. A könyvvizsgálói jelentés is a zárszámadási rendelet 

megalkotását, elfogadását javasolja.  

 

Schmidt Géza könyvvizsgáló: A könyvvizsgálat során azt állapította meg, hogy precíz, pontos 

munka. A bevételi kötelezettséget döntően teljesítette az önkormányzat. A kiadási oldalon is 

ez mondható el. A költségvetésbe tervezett hiány év közben nem jelentkezett, nem kellett 

hitelt felvenni. A bevételi és kiadási teljesítés azt bizonyítja, hogy jó gazdálkodást folytatott az 

önkormányzat. Fejlesztésre kevés lehetőség volt forráshiány miatt, de ez a tervezésnél is így 

volt. A községben nem történt vagyon felélés. A szennyvíz beruházásnál a gesztor település 

Monor volt és az elmúlt évben derült ki, hogy hibásan számolták az értékcsökkenést és az 

üzemeltetésre átadott eszközök értéke csökkent, de a valóságban nem így volt. A könyvelés 

pontos, megbízható. A mérleg valódisága biztosítva van. Az adóhátralékok csökkentek. 

Adóhátralékok egy része elévülésüknek köszönhetően törlésre került illetve behajthatatlanság 

címén is került törlésre. Az első fokú adóhatóság élhet ezzel az eszközzel, tehát törölhet. A 

könyvvizsgálónak nem feladata, hogy az adóhátralékok törlésének törvényességét, 

megalapozottságát részleteiben, tételesen vizsgálja. Az sem feladata, hogy a határidők 

betartását vizsgálja. Az elévülés és leíráshoz csatolt jegyzőkönyvek nem bizonyították 

teljesen, hogy jogszerű volt-e a leírás. Célszerű lenne egy belső ellenőrzést végezni. A 

pénzügyi bizottság vizsgálja meg, hogy az elévülés előtt lehetett volna-e behajtani.   

Mindezeket figyelembe véve úgy látja, hogy a mérleg adatok és a számszaki adatok 

megnyugtatóak a jövőt illetően, hiszen a hitel állomány is évről évre csökkent.  

 

Naszvadi Sándorné pü. biz. elnök: A pénzügyi bizottság megtárgyalta, a független 

könyvvizsgáló véleményezte a zárszámadást. A legtöbb határozatot a képviselő-testület hozta, 

a könyvelés pontos, megbízható, ezt a részét elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. Az 

adóhátralékokat illetően javasolja, hogy egy független szakértő nézze meg a leírásokat. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Örül a kedvező gazdasági helyzetnek, de aggasztónak tartja 

és nem érti, hogy a képviselő-testület miért nem tud róla, hogy behajthatatlan tartozások 

vannak. A képviselő-testület megérdemelt volna egy tájékoztatót. Véleménye szerint a 40 

esetről, ami törlésre került a képviselő-testületnek kellett volna dönteni. Kéri, hogy az utóbbi 

3 évben felszámolt cégekről és törölt kintlévőségekről a következő ülésen kapjanak 

tájékoztatót. 

 

Manulek József képviselő: Azzal egyetért, hogy jól gazdálkodtak, de a kintlévőségek 

aggasztóak. Több milliós tétel csak úgy leírásra kerül. A volt szovjet laktanyánál is vannak 

ilyen cégek. Megfontolandó a költségvetés elfogadása. 5 évre visszamenőleg kell megnézni a 

felszámolásokat. Ez valakinek a hanyagságából adódik.  
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Fodor Imre képviselő: Kit javasol a könyvvizsgáló, aki ezt a vizsgálatot elvégezheti? 

 

Schmidt Géza könyvvizsgáló: Nem illetékes ennek az eldöntésében, a pénzügyi bizottságot 

csak javaslatképpen mondta. Azt kell végignézni, hogy történt-e és mikor intézkedés, volt-e 

határozat. Az, hogy valakit csak felszólítottak, hogy fizesse be adóhátralékát az nem hathatós 

intézkedés. Ez nem igényel speciális szakértelmet, ezért kár lenne több százezer forintot 

kifizetni. A zárszámadási rendeletet el lehet fogadni, mivel a kettő nem üti egymást. A 

könyvvizsgálói jelentés záradékában semmi megjegyzés nincs. A rendelet elfogadását 

követően hozhat egy határozatot a képviselő-testület, amit az adóhátralékokkal kapcsolatban 

megfogalmaz. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Egyetért a szakértővel és a pénzügyi bizottság nézze meg 

ezeket az ügyeket és a következő ülésen tájékoztassa a képviselő-testületet. Javasolja a 

zárszámadás elfogadását.  

 

Mocsáry Balázs polgármester először a zárszámadási rendelet teszi fel szavazásra. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodással megalkotta a következő rendeletét:  

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2012.(IV.20.) számú rendelet 

az önkormányzat 2011. évi költségvetés végrehajtásáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a pénzügyi bizottság javaslatát, miszerint 5 

évet nézzenek át az adótartozások leírását tekintve. Abban az esetben, ha ott nem tudnak 

dönteni, akkor bízzanak meg egy külső ellenőrt. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester véleménye, hogy minden évben volt könyvvizsgálói vizsgálat, 

ezért kár 5 évre visszamenni, hiszen tavaly sem volt és előtte sem, hogy a könyvvizsgáló 

jelezte volna.  

 

Manulek József képviselő: 5 évet javasol, mivel öt év múlva évülnek el a tartozások. Ha 

cégnek küld egy levelet onnantól indul az elévülés újból.  

 

Schmidt Géza könyvvizsgáló: Más az adóval kapcsolatban az elévülés, mint a polgári 

eljárásban. Adóban 6 hónappal hosszabbítja meg az elévülési időt. 

 

A képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 12/2012.(IV.19.)számú határozata: 
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Csévharaszt Község Önkormányzatának képviselő-

testülete felkéri a Pénzügyi Bizottságot, hogy vizsgálja 

meg az elévülés miatt törtölt, és a behajthatatlanként 

nyilvántartott követelésekre tett intézkedéseket  utóbbi 3 

évre vonatkozóan  a képviselő-testület következő üléséig. 

 

Határidő: 30 nap 

Felelős: pénzügyi bizottság 

 polgármester  

 

 

 

2.napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a rendőrség munkájáról 

Előadó: Kiss Gábor a pilisi őrs parancsnoka 

 

Kiss Gábor őrsparancsnok bemutatja az új körzeti megbízottat Pjeczka Sándort. Pjeczka 

Sándor 1999-ben került Pilisre. A közrend területén teljesen felkészült, de a bűnügyi 

szakterületen kell még erősítenie. Már elkezdte a kábítószer fogyasztói felszámolásokat. 

Tünetek esetén mintavételre el lehet vinni és utána már a terjesztőket is lehet vizsgálni. 2011-

ben fő feladatot jelentett a rendőrségnek az EU csúcstalálkozó.  48 ismertté vált 

bűncselekmény volt ebből 7 betörés. A területen folyamatos csökkenés mutatkozik a 

bűncselekmények tekintetében.  Tavaly 5 fős csoportot számoltak fel, amiben vasadi és csévi 

lakosok is érintettek. Jelenleg cséven van folyamatban egy társaság felszámolása. A 

polgárőrök egész évi munkáját megköszöni. Közös járőrözések vannak a körzeti megbízottal. 

Többször vannak beosztva járőrözni, de sajnos az üzemanyagra kapott támogatás kevés ezért 

bízik az önkormányzatok segítségében. 

 

Blahó Sándor képviselő: Csak gratulálni tud a rendőrségnek az elvégzett munkáért, hiszen a 

saját bőrén tapasztalt a sikeres munkájukat.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: reméli, hogy tudnak egy kicsi támogatást adni a 

rendőrségnek. A képviselő-testület kérte a trafipaxos autót, de ha lehet, ne a Csillagsaroknál 

álljon meg és a bejárót fotózza, aki táblánál 50 helyett 60-nal megy. Itt a 40-es táblánál, 

belterületen kellene fotóznia. 

 

Szmodics Róbert r. alezredes: Eddig jelentős torzulások voltak ebben az ügyben, de orvosolni 

fogják. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő kérdése, hogy a polgárőrök megállíthatnak-e egy autót, ha 

nem ül mellettük rendőr? Nagyon sokan vezetnek jogosítvány nélkül, javasolja, hogy ezekre is 

jobban figyeljenek oda.  

 

Kiss Gábor őrsparancsnok: Nem állíthat meg polgárőr autót, de ehhez kell, hogy a lakosság 

jelezzen, mert nem tud intézkedni. 
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Naszvadi Sándorné képviselő: Örül, hogy a lopások száma csökkent a községben. Véleménye 

szerint tengely méréseket is lehetne végezni, mert nagyon sok túlsúlyos teherautó közlekedik. 

 

Szmodics Róbert r. alezredes: Ha nincs megfelelő leállási lehetőség és talaj, aszfalt nem 

megfelelő. Nem tudnak hitelesen mérni, nem tudja megbüntetni. Szignalizációt lehet kérni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Majd a 3 polgármester ír egy megkereső levelet. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Mint jegyző jó kapcsolata van a körzeti megbízottal. Az 

önkormányzati rendezvényeken való közreműködését megköszöni. Az önkormányzati 

vagyonra történik sok lopás, rongálás, tehát a képviselő-testületnek el kell gondolkodni 

kamerás vagy valamilyen rendszeren. 

 

Kiss Gábor őrsparancsnok: Monoron működik a térfigyelő rendszer, melynek prevenciós 

haszna van. Pilisen 12 kamera került felszerelésre, ezek jelei nem futnak be Monorra, nincs rá 

pénz. 1 db kamera 1,5 millió forint, éjszaka, nappal tökéletes felvételeket készít. Vasad is 

gondolkodik rajta. Lehet, hogy 2 kamera is elég lenne és az elkövetők mozgását le tudja 

követni. Ha a képviselő-testület komolyan gondolja, akkor tud benne segíteni. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 13/2012.(IV.19.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadta a Monori Rendőrkapitányság 

Pilisi Rendőrőrsének beszámolóját és köszönetüket 

fejezik ki 2011. évi bűnügyi és közbiztonsági munkáért. 

 

     Határidő: azonnal 

     Felelős: képviselő-testület 

       polgármester 

 

 

 

3.napirendi pont tárgyalása: Monori rendőrkapitányság új vezetője kinevezésének 

véleményezése 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Szmodics Róbert r. alezredes elmondja, hogy 1996-ban avatták honvéd hadnaggyá. A 

rendőrség hivatásos állományába 1997-ben kerül. Ezzel egy időben a BRFK III. kerületi 

rendőrkapitányság nyomozója lett. 1998-ban csoportvezető, 2002-től a Bűnügyi osztály, 

Készenléti Alosztály alosztályvezetője.2004-ben kerül a Rendészeti Biztonsági Szolgálat 

Autópálya Rendőrség Bűnügyi Osztály állományába, mint osztályvezető.2007-től az országos 

rendőr-főkapitányság, Bűnügyi Főigazgatóság, Bűnügyi Főosztály, Bűnügyi Osztályhoz 

került, mint főnyomozó. Jelenleg megbízással tölti be a Monori rendőrkapitányság 

kapitányságvezetői beosztást. Jelenleg igyekszik tájékozódni, megismerni a környékbeli 
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vezetőket. A közeljövőben Csévharasztnak és Vasadnak is külön-külön lesz körzeti 

megbízottja, így a területet jobban tudja felügyelni. Gépkocsi csere program van folyamatban, 

mivel igen rossz állapotban vannak a járműveik. Az őrsök munkáját másképpen gondolja, 

mint elődje, tehát változások lesznek.  Vannak olyan feladatok, amit nem lehet kikerülni, tehát 

plusz feladatot nem akar tenni a rendőrökre. A sebesség mérés módszere is változni fog. 

Mielőtt kitelepülnek egy felmérés előzi meg. A polgárőrség vezetőjével már személyesen 

megismerkedett. A kapitányságon szervezett környékbeli polgárőrökkel egy találkozót, amit 

minden évben 2 alkalommal meg kíván tartani. Ha meg lehet oldani az önálló körzeti 

megbízottat, akkor meg kellene fontolni a lakhatási lehetőséget is. A lakás egy megtartó erő 

lenne. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 14/2012.(IV.19.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete 

az 1994. évi XXXIV. törvény 8. § (2) alapján támogatja 

Szmodics Róbert rendőr alezredesnek a Monori 

Rendőrkapitányság kapitányságvezetői munkakörébe 

történő kinevezését. 

Munkájához sok sikert kíván! 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester  

 

 

 

4.napirendi pont tárgyalása:Beszámoló a polgárőrség munkájáról 

Előadó: Kaszaláné Bán Anikó, elnök 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy 2011-ben személyi változások történtek a 

polgárőrségen belül és a vezetőségben is. Ennek ellenére az elmúlt évben is jó munkát 

végeztek.  

 

Kaszaláné B. Anikó polg. elnök: megköszöni a képviselő-testület eddigi támogatását és bízik 

benne, hogy az előzőévekhez hasonlóan jól tudnak működni. Kéri, hogy a lakosság jelentse, 

ha valamit észlel, gyanúsat lát. Az új körzeti megbízottal nagyon jó a munkakapcsolatuk. 

Március 30-án részt vettek a Budapesti Polgárőrszövetség ülésén. Lehet, hogy vissza kell 

menni a megyei szövetséghez, ami nem lenne előnyös. A kérése az lenne az önkormányzat 

felé, hogy a kapott támogatást ne havi 50 e Ft bontásban kapják meg, hanem egy összegben, 

mivel a havi 50 e Ft-ból nem mindig jönnek ki, mert van olyan hónap amikor biztosítást kell 

fizetni. Bízik benne, hogy az adó 1%-ából is lesz egy kicsi bevételük. 
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Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Megköszöni a polgárőrség munkáját, hiszen minden 

iskolai rendezvényen biztosították a rendet. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Tiszteli és becsüli, hogy valaki a szabadidejét feláldozva, 

társadalmi munkába látja el ezt a feladatot. Ami a támogatás utalását illeti, ha időben jelzik 

igényüket biztosan nem akadálya a nagyobb összegű utalásnak. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Miért kell havi 50 000 forintonként kifizetni a támogatást, 

adjuk oda a megállapított 600 e Ft-ot két részletben. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 15/2012.(IV.19.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete  

megtárgyalta és elfogadta a Csévharaszti Polgárőrség                    

beszámolóját és köszönetüket fejezik ki   a 2011. évi 

munkájukért. 

 

     Határidő: azonnal 

     Felelős: képviselő-testület 

       polgármester 

 

 

 

5.napirendi pont tárgyalása: A vízmű átadása üzemeltetésre a KÖVÁL Zrt részére 

Előadó: Takács Endre elnök-igazgató és Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Már korábban is szó volt a vízmű átadásáról. Július 1-ig 

célszerű megoldani a szolgáltató váltást. Jogszabály írja elő, hogy szigetszerűen nem lehet 

üzemeltetni a vízművet. A közmű üzemeltetési szerződés tervezete már kiküldésre került. A 

Kövál-nál előny, hogy a csévi vízművet is működtetheti, de még ebben az évben be kell 

szállni egy másik cégbe, hogy meglegyen az 50 000 fő lakos-egyenérték. A vízmű és 

vízműhálózat az önkormányzat tulajdonába marad, csak az üzemeltetés kerül átadásra. A 

vízdíj most nem fog változni. Minimális bérleti díj kerül megállapításra. A kiküldött 

szerződés tervezetből kikerül a 2.14. pont. Az előzetes időpont május 1. lett volna, most 

módosítani kell június 1-re. Május 28. és június 5. között a Kövál emberei és a helyi vízmű 

dolgozói leolvassák az vízórákat. Az addigi fogyasztást még mi számlázzuk, az utána lévőt 

már a Kövál.  A második számlát a Kövál már úgy fogja kiállítani, hogy egybeesik a víz és 

csatorna időszak. 

 

Takács Endre elnök-igazgató: A 2011. évi vízmű üzemeltetési törvény végrehajtási rendelete 

még nem jelt meg.  Olyan nagyságrendet határoz meg, aminek az országban 10 szolgáltató 

felel meg. A többiek társulni kényszerülnek. Az önkormányzatnak azonban lesz bizonyos 

rálátása a felügyelőbizottságon keresztül. A vízdíj ebben az évben és jövőre nem változik, de 

már a megállapítása nem fog vissza kerülni az önkormányzatokhoz. 
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Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Ki fogja a javításokat végezni? 

 

Takács Endre elnök-igazgató: Ketté kell választani, hogy mi a szolgáltató és mi az üzemeltető 

feladata. Rögzítésre került, hogy a működtetés, szolgáltatás, bérek, az összes kiadás az 

üzemeltetőt terheli. Napi normál kiadás az üzemeltető, pótlás, felújítás a beruházás a 

tulajdonos  feladata. 

 

Manulek József képviselő: Mint képviselő nem adhatja a nevét ehhez a szerződéshez, de mint 

csévharaszti lakos sem. Nem adja a nevét ahhoz, hogy kikerüljön az önkormányzat 

tulajdonából a vízmű. Egy rendkívüli ülés keretében kell ezt a szerződést ízekre szedni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem támogatja a rendkívüli ülést. Ezt most is el lehet dönteni. 

Az állam a jogalkotói munkái során egy tollvonással el tudja venni az önkormányzat 

tulajdonát. Az önkormányzat feladata, hogy a lakosságot egészséges ivóvízzel ellássa. Az 

államot nem érdekli, hogy ki hova fog csatlakozni. Mi most egy olyan céghez szeretnénk 

csatlakozni, akinek hosszú éves tapasztalata van víz és csatorna területén. 

 

Takács Endre elnök-igazgató: Nem érti a képviselő felháborodását. Egy korrekt szerződéssel 

jöttek most a testület elé, ez a szerződés máshol működött. A vízműben dolgozó 2 embert 

átveszik, a vízdíj nem változik.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Nem ért egyet Manulek képviselővel. Nem fog változni 

semmi egy hónap múlva sem. Az ülés anyagát időben megkapták, át lehetett tanulmányozni. 

Javasolja a szerződés elfogadását. 

 

Blahó Sándor képviselő: Sok minden nem tisztázott még. A jegyző asszonnyal egész délelőtt 

erről beszéltek. Véleménye szerint meg kell még tárgyalni, de nem feltétlen kell rendkívüli 

ülést összehívni. Azért lett június 1-re téve az átadási határidő, hogy meg lehessen minden 

még függő kérdést tárgyalni.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A szerződéssel nincsen semmi probléma, ügyvéd által is 

meg lett nézve. Az önkormányzatnak ellátási felelőssége van, biztosítani kell a lakosságnak az 

egészséges ivóvizet. Csak az üzemeltetés kerül átadásra a vagyon marad.  Minél előbb kell 

egy bejárás a Kövál és a vízmű embereinek közösen. Sajátos vízmű telepünkön nagy a 

meghibásodási lehetőség, főleg a vastalanítónál. Nem tudjuk, hogy a Kövál emberei milyen 

tapasztalattal rendelkeznek. Van egy speciális ipartelep, ami innen kapja a vizet, ezt is át kell 

adni. A két dolgozóról korrektül nyilatkozott a Kövál, hogy átveszi őket. A 

közalkalmazottaknál ebben az évben van bérkompenzáció, így magasabb a bérük. Kéri, hogy 

ezt vegyék figyelembe a két dolgozónál. Eddig a hibák rövid idő alatt javításra kerültek. Eddig 

állandó készenlét volt, amit a helyi lakosság megszokott. Belterületen 4 közkút van, plusz az 

ipartelepen is van. Általános munkaköri leírást kapott a 2 dolgozó, de bővebb információt 

szeretnének kapni. 30 napot kell nekik biztosítani és 15 napon belül kell nyilatkozniuk, hogy 

elvállalják vagy nem a munkát. Egy átlag munkatörvény könyves mennyit keres a Kövál-nál?  
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Takács Endre elnök-igazgató: Sértő, hogy  a KÖVÁL szakmai hozzáértését megkérdőjelezik. 

2000 fős település vízellátása nem okozhat problémát. Eddig is a háttér segítséget a Kövál 

szakemberei adták a helyi vízműveseknek. Ami a béreket illeti azt is meg kell nézni, hogy a  

Kövál-nál mennyit keresnek az emberek. Kivételt nem fognak tenni. A munkaköri leírásban 

benne van, hogy elsősorban itt helyben látják el a feladatot, de azt nem garantálja, hogy 

máshová nem kell menniük. Természetesen a bejárást el fogják végezni. Nem kötelező 

átvenni, de elfogadni sem az állást. A gyors hibaelhárítás a céljuk. Ehhez a szerződéshez nem 

tud többet tenni. 

 

Arcz Sándor: Állandó diszpécser szolgálat van, a bejelentés után szól az ügyeletesnek és 

onnan már indulnak is. Káván, ami a legtávolabbi település, oda is azonnal tudnak indulni. 

Még 10 munkatárs van, aki ezeket a feladatokat végzi az itteni 2 dolgozón felül. 

 

Blahó Sándor képviselő: Nem a szaktudását kérdőjelezte meg. A segítség meg volt mindig, a 

hiba meg volt mondva és úgy kapták a segítséget. Tehát, ha ők még a gyakorló cipőben 

vannak, addig a hibát ki fogja nézni? 

 

Manulek József képviselő: Megérti Takács urat, de ragaszkodik a rendkívüli ülés 

megtartásához. 

 

Fodor Imre képviselő: Ha át kell adni a vízművek, akkor minek a szerződésben a felmondási 

idő, hiszen úgy sem lehet belőle kilépni.  

 

Takács Endre elnök-igazgató:  Felmondási időt szerződésben kell adni, biztosítani.  

 

Mocsáry Balázs polgármester:  Egy szerződésnek vannak kötelező elemei, ilyen  a felmondási 

idő is. Ha az önkormányzat nem elégedett az üzemeltetővel, akkor az önkormányzat 

felmondja a szerződést és az állam valakit kijelöl. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Most vannak itt szakemberek, akiknek lehet kérdéseket 

feltenni és ők válaszolnak rá. A rendkívüli ülésen ki fog válaszolni a felmerő kérdésekre? 

 

Manulek József képviselő: A szakembereket a rendkívüli ülésre is meglehet hívni. Névszerinti 

szavazást kér ebben az ügyben. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Ha a felmerülő kérdéseket tisztázzák, akkor tudja aláírni. 

 

Blahó Sándor képviselő javasolja, hogy a szerződést írják alá és a problémákat megbeszélve, 

megtárgyalva egy záradékot tennének a szerződéshez.  

 

Takács Endre Kövál Zrt. elnök-igazgató: Elfogadja a javaslatot. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Ez így elfogadható, de az érintettek – jegyző, polgármester, 

vízműves fiúk- üljenek le és beszéljék át, tárgyalják meg.  A szerződés mellékletét képezheti 

az elkészült jegyzőkönyv. 
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Mocsáry Balázs polgármester megkérdezi, hogy az üzemeletetési szerződés tervezetről név 

szerint szavazás legyen-e?   

 

5 igen szavazattal és 2 nem szavazattal a képviselők a névszerinti szavazás mellett döntöttek. 

 

SZMSZ-nek megfelelően a jegyző egyenként olvasta fel a neveket, és a válaszukat a 

képviselők aláírásukkal hitelesítették. (jegyzőkönyv külön mellékelve) 

 

Blahó Sándor képviselő: igen 

Cseszlai Sándor alpolgármester: igen 

Fodor Imre képviselő: nem 

Manulek József képviselő: nem 

Mocsáry Balázs polgármester: igen 

Naszvadi Sándorné képviselő: igen 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: igen 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 16/2012.(IV.19.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete a 

Kövál Zt-vel kötendő közmű üzemeltetési szerződést az 

alábbi módosításokkal elfogadja: 

1. A 2.14. pont törlésre kerül. 

2. A 8.1.-ba beírásra kerül 200.000 Ft/év. 

3. Átadás időpontja: 2012. június 1. 

4. 2012. május 10-ig elkészítik az üzemeltetéshez 

szükséges részletes dokumentációt – állapot felmérés, 

leltár – és a jelenlegi dolgozók munkaviszonyát 

rendezik. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester megkérdezi a képviselőket, hogy járuljanak hozzá, hogy a 8. 

napirendi pont tárgyalását vegyék előbbre, mivel a napirendi ponthoz jelenlévő vendégnek el 

kell mennie. 

 

A képviselők hozzájárulnak a napirendi pont cseréhez. 

 

 

8.napirendi pont tárgyalása: Nyáregyházi u.46. számú ingatlan egy részének bérbeadása a 

birkózó egyesület részére. 
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Mocsáry Balázs polgármester: Már az előző ülésen támogatta a testület a birkózók kérelmét. 

Azóta egy műszaki ember megnézte és probléma nem merült fel. Egy érintésvédelmi 

szakember is megnézte és a villany is megoldható. Fűtés most még nincs. A belső 

karbantartást az egyesület vállalta műszaki felügyelet mellett. A műszaki felügyeletet az 

önkormányzat vállalja. 

 

Kári András birkózó egyesület vezetője: Kondigépeket, erőnléti gépeket szeretne oda vinni. 

erőnléti edzéseket ott tartaná. Azt nagyon nem szeretné, hogy mindenki használja a gépeket, 

tehát, hogy az utcáról bejövők is használják az egyesület eszközeit. Azt szeretné, ha a termet 

az egyesült tagjai használnák.  Nagyon sok eredményt tudnak már most felmutatni a gyerekek 

és Csévharaszt nevét viselve képviselik a községet. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Ha most dönt a testület, akkor a bérleti szerződést és 

megállapodást elkészíti. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A műszaki ember szerint az anyagköltség 250 e Ft lenne. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Legalább egy bizonyos korcsoportú gyereket lekötnek és még a 

község jó hírnevét is öregbítik, Támogatja az elképzelést.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A birkózó egyesület már letet sok eredményt. A további 

előrelépéshez kellene nekik a terem.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 17/2012.(IV.19.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete a 

Csévharaszt Bírkózó Sport Egyesület részére 5 évre l Ft. 

képletes bérleti díjért bérbe adja a Csévharaszt, 

Nyáregyházi u. 46. szám alatti ingatlan külön bejáratú 

előterét és a nagytermét. 

Megbízza a polgármestert, hogy a bérleti szerződést és a 

helyreállításra vonatkozó megállapodást a jegyző 

ellenjegyzése mellett kösse meg. 

 

Határidő: 15 nap. 

Felelős: képviselő-testület 

 polgármester 

 

 

6.napirendi pont tárgyalása: 2012. évi belső ellenőrzésekről összefoglaló jelentés 

megtárgyalása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 
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Fodor Imre képviselő: Történt egy ellenőrzés és a róla készült jegyzőkönyv nincs aláírva. Az 

előterjesztések miért nincsenek aláírva? A testületnek kiküldött anyagokat kell hitelesíteni, 

aláírni? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Az egyedi ellenőrzések megtörténtek A belső ellenőr 

köteles egy jelentést készíteni, ez egy összefoglaló jelentés. A nevénél ott van, hogy „sk”. Az 

SzMSz nem írja elő, hogy mindenoldalt szignózzon le.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 18/2012.(IV.19.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete a 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő 

testülete megtárgyalta a 2011. évi belső ellenőrzésekről 

szóló összefoglaló jelentést és azt elfogadja. 

 

Felhívja a költségvetési szerv vezetőinek figyelmét, hogy 

az intézkedési tervet minden esetben készítsék el és 

juttassák el a belső ellenőrzési vezető részére. 

 

Határidő: folyamatos ill. értelemszerűen. 

Felelős: képviselő-testületi 

             intézményvezetők 

 

 

 

7.napirendi pont tárgyalása: Civil szervezetek pályázatainak elbírálása. 

Előadó: Mocsáy Balázs polgármester 

 

Naszvadi Sándorné a pü.biz. elnöke tájékoztatja a képviselők a pénzügyi bizottság nem hozott 

határozatot, de a civil szervezetek által beadott pályázatokat megtárgyalásra javasolja. A 

Csévharasztért Független Egyesület keretében több klub is nyújtott be kérelmet. A javasolt 

összegek: Baba-mama klub május1., falunap: 120 e Ft, Táncház, zenekar költsége: 50 e Ft, 

Trianoni megemlékezés: 30 e Ft, Szent Iván éj: 50 e Ft, nyári gyerek tábor: 250 e Ft, Batyus 

bál: nem kapott támogatást, Táncház novemberbe 50 e Ft., Betlehemes: 200 e Ft, 

Haraszthangja havi lap: 120 e Ft, Néptánc oktatás: 250 e Ft, CSÉFE működési támogatás: 180 

e Ft, Szabó-varró klub működésre: 30 e Ft, Templomkerti színpad lefedése: nem kapott 

támogatást. Ősborókás Nyugdíjas Klub: 350 e Ft. Régió SC (focisuli): 300 e Ft. Balla 

Diákokért Egyesület: 251.460 Ft. Monori SE (ritmikus sportgimnasztika): 180 E Ft. 

Csévharaszti Birkózó Egyesület: 300 e Ft. Nyáregyházi katolikus plébánia: nem kapott 

támogatást. Alapítványok: 60 e Ft. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A pénzügyi bizottságon még javaslatként hangzott el, hogy a 

Haraszt Hangja negyedévente jelenjen meg.  
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Tóthné Rakusz Julianna képviselő javasolja, hogy az egyház legalább 100 e Ft támogatást 

kapjon, mivel nyit a fiatalok felé, összefogja őket, programokat akar szervezni nekik. Ott a 

gyerekek rosszat nem tanulnak.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Kért az atya 1 millió forintot, akkor a 100 e Ft-tal mit kezdene. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: A lelkész megkereste és elmondta, hogy ő nem tudta, hogy 

mennyi az önkormányzat kerete. A fűtést szeretné kiépíteni és a sekrestyében egy hitoktatásra 

is alkalmas helységnek szeretné átalakítani. Oda kell egy vizesblokk, ajtó és még a vizet kell 

bevezetni. A 300 e Ft is nagy segítség lenne, el tudna indulni.  

 

Manulek József képviselő: Egyetért Cseszlai képviselővel a 300 e Ft is segítség lenne az 

egyháznak. A gyerekek ott csak jót látnak, tesznek. A Haraszthangja támogatását javasolja 

megemelni 150 e Ft-ra. 

 

Fodor Imre képviselő: Június 5-én búcsút fog tartani az atya. Nyáregyházáról gyalog fognak 

jönni a hívők, arra is kellene pénz. Sok rendezvény van a községben javasolja mobil wc 

vásárlását.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Talán még sok is a 300 e Ft, mert az atya beleszámolt az 

anyagköltséget is  a víz bekötésénél, de ettől az önkormányzat eltekint. 

 

Blahó Sándor képviselő: Ritmikus sportgimnasztikánál nincs oda írva, hogy hány csévharaszti 

gyereket érint.  Tudomása szerint csökkent a csévi gyerekek száma, mert abbahagyták. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: CSÉFE működési támogatásánál mire kell a 180 e Ft? Ha 

ritmikus sportgimnasztika létszáma csökkent az előzőévhez képest, 100 e Ft-ot javasol. 

 

Anka Béláné CSÉFE elnöke: Minden rendezvényre eszközöket kell venni, pályázatokon való 

részvételre is kell.  

 

Mocsáry Balázs polgármester javasolja, hogy a megállapított támogatásból a támogatási 

szerződésben különítsenek el 50 e Ft-ot arra, hogy a vetélkedőn való részvételt fizessék 

belőle. Konkrétan a felhasználás célját meg kell határozni.  

 

Mocsáry Balázs polgármester összefoglalja az elhangzott javaslatokat és külön-külön 

szavazásra teszi fel: 

Baba.mama klub:  120 000 Ft: 7 igen szavazat 

Táncház:          50 000 Ft: 7 igen szavazat 

Trianon:                  30 000 Ft: 7 igen szavazat 

Szent  Iván éj:         50 000 Ft: 7 igen szavazat  

Nyári  tábor:       250 000 Ft: 7 igen szavazat 

Batyus bál:  --------- 7 igen szavazat 

Táncház:                 50 000 Ft:  7 igen szavazat 

Betlehemes:        200 000 Ft: 7 igen szavazat  
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Haraszt Hangja:    120 000 Ft: 3 igen 1 tartózkodás, 150 000 Ft: 3 igen 1 tartózkodás, 140 000 

Ft: 5 igen szavazat és 2 tartózkodás  

Népitánc:        250 000 Ft: 6 igen szavazat 1 tartózkodás 

CSÉFE működés:  180 000 Ft: 6 igen szavazat és 1 tartózkodás 

szabó-varró klub:     30 000 Ft: 7 igen szavazat 

Templomkert:         önkormányzatnak átadva 

Nyugdíjas klub:   350 000 Ft, ebből 50 e Ft vetélkedőn való részvételre:  7 igen szavazat 

Régió Sc:      300 000 Ft: 7 igen szavazat 

Balla Diákok:      251.460 Ft: 7 igen szavazat 

Monori SE:          180e Ft 2 igen szavazat, 100 000 Ft: 7 igen szavazat 

Csévharaszti Birkózó Egyesület: 300 000 Ft: 7 igen szavazat 

Nyáregyházi katolikus plébánia: 300 000 Ft: 7 igen szavazat 

Alapítványok:      60 000 Ft: 7 igen szavazat   

 

 

A képviselő-testület meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 19/2012.(IV.19.)számú határozata: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő 

testülete megtárgyalta a beadott civil szervezetek 

pályázatát és az alábbi támogatást állapítja meg részükre 

a mellékletben meghatározott célok érdekében: 

Csévharasztért Független Egyesület: 1 350 e Ft. 

Ősborókás Nyugdíjas Klub: 350 e Ft.  

Régió SC (focisuli): 300 e Ft. 

Balla Diákokért Egyesület: 251.460  Ft. 

Monori SE (ritmikus sportgimnasztika) 100 e Ft. 

Csévharaszti Birkózó Egyesület: 300 e Ft. 

Nyáregyházi katolikus plébánia: 300 e Ft 

Alapítványok: 60e Ft. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy költségvetés módosításakor 

az árvezetésről gondoskodjon. 

Megbízza a polgármester, hogy a civilszervezetekkel a 

megállapodást a jegyző ellenjegyzésével kösse meg. 

 

Határidő: folyamatos ill. értelemszerűen. 

Felelős: polgármester 

  jegyző 

 

 

9.napirendi pont tárgyalása: Egyebek 
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Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

A.) Létszámcsökkentés 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a 2/2012. MB. rendelet lehetőséget biztosít arra, 

hogy a hivatal létszámát csökkentheti és annak a költségeit megfizeti. Januárban 0,5 létszámot 

csökkentettünk, tehát ezt az álláshelyet már az önkormányzat nem állítja vissza. 

  

A képviselő-testület 7 igen szavazattal  meghozta az alábbi határozatát:  

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 20/2012.(IV.19.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

létszámcsökkentési döntésével kapcsolatban az alábbi 

határozatot hozza: 

A Csévharaszt Község Önkormányzata az intézményei 

létszámhelyzetének és az intézmények közötti tervezhető 

létszám- és álláshelye- átcsoportosítás lehetőségének 

felülvizsgálata függvényében dönt a felmentéssel együtt 

járó létszámcsökkentésről. 

 

Csévharaszt Község önkormányzat költségvetési 

szerveinél és a Polgármesteri Hivatalnál nincsenek üres 

álláshelyek, az előreláthatólag megüresedő álláshelyeken 

szervezeti változás, feladatátadás következtében 

fenntartói körén kívüli munkáltatónál a 

létszámcsökkentéssel érintett álláshelyen foglalkoztatott 

jogviszonyban töltött ideje folyamatosságának 

megszakítása nélküli foglalkoztatására nincs lehetőség. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a jegyzőt, hogy a 

Hivatalnál kötelező jelleggel végrehajtott 

létszámcsökkentés egyszeri költségvetési támogatási 

igényét jelentse be. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: képviselő-testület 

             jegyző 

 

 

B.) Bénye megkeresése 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket arról, hogy Bénye Község 

Polgármestere levélben keresete meg azzal, hogy 2013. január 1-től szeretnének 

Csévharaszthoz  csatlakozni. 
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Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Vasad el tudja képzelni ezt a hármas felépítést. Hátránya 

nincs a csatlakozásnak, csak előnye. A hivatali létszámot Csévharaszt kapja, az állam 

finanszírozza. Javasolja, hogy a két testület üljön össze egy beszélgetésre. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Elég két község is és a távolság is nagy. 

 

Fodor Imre képviselő: Vannak közelebbi községek, csatlakozzon oda. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ennek a csatlakozásnak is lehetnek előnyei, hátrányai.  

 

(Manulek József képviselő elhagyta az ülést.) 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Úgy érzi, hogy 2 település elég a jegyző asszonynak is, így is 

sok a feladata.  

 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodással meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 21/2012.(IV.19.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

köszönettel tudomásul vette Bénye Község csatlakozási 

szándékát, de Csévharaszt Község Képviselő-testülete 

elkötelezte magát Vasad Község Képviselő-testületével 

közös önkormányzati hivatal létrehozásában. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

 polgármester 

 

 

 

C.) egyebek 

Blahó Sándor képviselő: Sokan kérdezik tőle, hogy hogyan működik a Bursa ösztöndíj? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nagyobb településeknél van jelentősége ennek. Tanulmányaik 

után kaphatnak a gyerekek ösztöndíjat. Nem kapnak több támogatást, mint amennyit az 

önkormányzat ad. A közalapítványunk közvetlenül adja a rászorultaknak a támogatást, 

félévenként 25-50 e Ft közötti összegben, kérelemre. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Akácfa utcát jelölni kellene táblával, mert a mentő több 

esetben nem találja. 

 

Fodor Imre képviselő: A Ságvári utca névváltoztatást július 1-ig végre kell hajtani. 
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Mocsáry Balázs polgármester nem tud ilyen jogszabályról. Megígéri, hogy egyik munkatársa 

májusban felkeresi az utca lakóit és a névváltoztatási igények, elképzelések összegzését a 

következő ülés napirendjébe felveszi. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Aláírásgyűjtés történt már évekkel ezelőtt és az utca lakói 

nem kérték, mivel fizetni kell az iratok cseréjéért. Az Izabella utcában lévő romos ház 

ügyében mi történt? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Monor építéshatósága bontásra kötelezte a tulajdonost. 

  

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, bejelentése nem volt, az ülés a továbbiakban zárt 

ülésként folytatódott. 

  

 

 

k.m.f. 

 

Mocsáry Balázs      Bárányné Billinger Erzsébet 

polgármester         jegyző 

 

 

 

Hitelesítők: 

 

 Blahó Sándor        Naszvadi Sándorné 

 

                képviselők 


